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Protokół  Nr 4/2018 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu,  

Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej  

oraz Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 

 z dnia 18 kwietnia 2018 r. 

 

Komisja Gospodarki i Budżetu w składzie: 

Andrzej Budych - Przewodniczący Komisji 

Grzegorz Bielecki- Wiceprzewodniczący Komisji 

Jan Mazur – członek Komisji 

Marek Pych – członek Komisji                                                                                                         

Wojciech Półtorak – członek Komisji 

Ryszard Stachowiak – członek Komisji 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej w składzie: 

Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji 

Wioleta Muszyńska – Wiceprzewodniczący Komisji 

Alicja Dyllong - członek Komisji 

Jerzy Wolny – członek Komisji 

 

Nieobecny: 

Maciej Szulc - członek Komisji 

 

Komisja Porządku Publicznego i Praworządności w składzie: 

Henryk Budych – Wiceprzewodniczący Komisji 

Jacek Woźny – członek 

 

Nieobecni: 

Łukasz Szymański - Przewodniczący Komisji 

Beata Żelechowska - członek Komisji 

 

W zakresie przedstawianych spraw: 

Wiesław Czyczerski   Burmistrz Zbąszynka 

Krzysztof Krzywak   Pracownik ds. służby zdrowia 

Anna Łabęcka     Podinspektor 

Małgorzata Kleszka  Specjalista pracy socjalnej 

Jacek Szymendera  Asystent Rodziny 

                         

 Posiedzenie Komisji Wspólnej trwało od godz. 13.00 do godz. 15.30 

Ogólna liczba radnych biorących udział w posiedzeniu Komisji Wspólnej – 12 

 

Posiedzenie wspólne Komisji Stałych zwołano zgodnie z paragrafem 67 ust. 1 Statutu 

Gminy. Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Jan Mazur. 

 

Planowany porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1.  Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Zbąszynek:     
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     a/  informacja z działalności za 2017 rok, w tym zestawienie kosztów, 

     b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2018 roku. 

2.  Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi  

     podmiotami:         

     a/ informacja z działalności w 2017 roku, 

     b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2018 rok. 

3. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Zbąszynek  

    w 2017 roku.          

4. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej 

    i demograficznej.         

5. Sprawy bieżące (projekty uchwał).      

 

Porządek obrad po zmianie: 

 

1. Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami:         

     a/ informacja z działalności w 2017 roku, 

     b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2018 rok. 

2. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej  

i demograficznej. 

3. Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Zbąszynek:     

  a/  informacja z działalności za 2017 rok, w tym zestawienie kosztów, 

  b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2018 roku. 

4. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Zbąszynek  

w 2017 roku. 

5. Sprawy bieżące (projekty uchwał). 

 

Porządek posiedzenia  przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

 

Program współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami w latach 2017-2018 przedstawiła Podinspektor Anna Łabęcka. 

W ramach swojej wypowiedzi Pani Anna Łabęcka omówiła: 

 cele główne programu współpracy,  

 priorytetowe zadania publiczne na 2017  rok, 

 rozstrzygnięcie konkursu ofert w 2017 roku wraz z danymi w zakresie wysokości 

środków jakie otrzymały poszczególne organizacje. 

Kontynuując sprawozdawczość Pani Anna Łabęcka  wspomniała o podpisanych umowach 

na realizację zadań w 2017 roku jak również o sprawozdaniach rozliczających przyznane 

środki.  

Ponadto Pani Podinspektor zapoznała radnych z przedmiotowymi informacjami  

w odniesieniu do roku 2018 (z wyłączeniem informacji o sprawozdaniach rozliczających  

z uwagi na realizację zadań w roku bieżącym).  
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(Szczegółowe informacje w zakresie objętym sprawozdawczością zostały przekazane 

radnym za pośrednictwem wiadomości e-mail oraz w wersji papierowej). 

 

W ramach przedmiotowego zagadnienia wywiązała się krótka dyskusja dotycząca 

rozdysponowania środków na działalność poszczególnych organizacji oraz wykonanie 

budżetu gminy w przedmiotowym zakresie. 

 

Komisje Stałe Rady przyjęły przedstawioną informację i skierowały ją pod obrady 

sesji. 

 

Ad. 2 

 

Ocenę zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej  

i demograficznej przedstawiła Pani Małgorzata Kleszka. 

W ramach swojej wypowiedzi Specjalista pracy socjalnej pokrótce przedstawiła informacje 

na temat lokalnej sytuacji społeczno demograficznej Gminy Zbąszynek. Pani Małgorzata 

Kleszka wspomniała  m.in. o liczbie mieszkańców gminy, liczbie rodzin objętych pomocą 

społeczną, liczbie osób bezrobotnych oraz o programach wsparcia. 

 

Na wspólne posiedzenie Komisji Stałych rady przybył radny Maciej Szulc. 

Aktualna liczba biorących udział w posiedzeniu: 13 radnych. 

 

Pani Małgorzata Kleszka zwróciła uwagę na fakt, że na terenie Gminy Zbąszynek rośnie 

liczba osób z niepełnosprawnością fizyczną oraz zaburzeniami psychicznymi. 

W dalszej części wypowiedzi Asystent rodziny Jacek Szymendera wspomniał  

o współpracy z rodzinami objętymi opieką oraz o wynikach ankiety dotyczącej 

zapotrzebowania na żłobek na terenie Gminy Zbąszynek. 

 

W ramach przedmiotowego zagadnienia wywiązała się dyskusja na temat zapotrzebowania 

na utworzenie żłobka lub klubiku dziecięcego. Ponadto poruszono temat liczby zameldowań 

oraz liczby bezrobotnych na terenie Gminy. W ramach debaty wspomniano o programach 

dofinansowań rządowych w sferze opieki nad najmłodszymi. 

 

Podsumowując radni poprosili o przygotowanie informacji na temat warunków jakie 

należy spełnić, by móc otworzyć żłobek lub klubik dziecięcy. 

 

/Informacja pn. Ocena zasobów pomocy społecznej została przekazana radnym na adresy e-

mail/. 

 

Komisje Stałe Rady jednogłośnie przyjęły przedstawioną informację. 

 

 

Ad. 3. 
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Informację w temacie funkcjonowanie służby zdrowia na terenie Gminy Zbąszynek 

przedstawił Pracownik ds. służby zdrowia Krzysztof Krzywak. 

 

W ramach omawianego zagadnienia Pan Krzysztof Krzywak w pierwszej kolejności 

wspomniał o przepisach warunkujących realizację zadań z zakresu zdrowia publicznego. 

Następnie Pracownik ds. służby zdrowia zapoznał radnych z: gminnymi obiektami 

przeznaczonymi pod działalność ochrony zdrowia, kosztami utrzymania przedmiotowych 

placówek, informacjami z działalności w 2017 roku, działaniami planowanymi do realizacji  

w 2018 roku. Kontynuując sprawozdawczość Pracownik ds. służby zdrowia odniósł się 

m.in. do realizacji projektu społecznego – Zdrowy Zbąszynek „Nie nowotworom u dzieci – 

rodzicu dostrzeż objawy”. 

 

Ponadto w ramach sprawozdawczości Pan Krzysztof Krzywak przedstawił radnym ogólne 

wnioski końcowe jak również wnioski w zakresie ochrony i promocji zdrowia. 

(Szczegółowe informacje w zakresie objętym sprawozdawczością zostały przekazane 

radnym za pośrednictwem wiadomości e-mail oraz w wersji papierowej). 

 

W trakcie omawiania ww. kwestii wywiązała się dyskusja, podczas której poruszono tematy 

związane m.in. z dyspozycją karetek, usługami w zakresie ochrony zdrowia, programami 

szczepień, zapotrzebowaniem na żłobki oraz usługami opiekuńczymi skierowanymi do 

seniorów. 

 

Radna Alicja Dyllong opuściła obrady sesji. 

Aktualna liczba biorących udział w posiedzeniu: 12 radnych. 

 

Komisje Stałe Rady przyjęły przedstawioną informację i skierowały ją pod obrady 

sesji. 

 

Ad. 4 

 

Analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Zbąszynek w 2017 roku 

radni otrzymali w wersji pisemnej z uwagi na usprawiedliwioną nieobecność Inspektora 

Jarosława Mikołajczyka. 

/Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy Zbąszynek w 2017 roku 

oraz sprawozdanie z zakresu realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami 

komunalnymi stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/. 

 

W ramach przedmiotowego zagadnienia wywiązała się dyskusja, w której wziął udział 

Burmistrz Zbąszynka. Debata dotyczyła m.in. rozbieżności w liczebności osób 

zamieszkujących na terenie gminy, a rzeczywistą liczbą złożonych deklaracji na odbiór 

odpadów oraz opłat z tego tytułu. 

Komisje Stałe Rady przyjęły przedstawioną informację i skierowały ją pod obrady 

sesji.  
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Ad. 5. 

 

W ramach tej części obrad głos zabrał Burmistrz Zbąszynka, który omówił projekt uchwały  

nr 1 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie gminie Zbąszyń mienia Gminy 

Zbąszynek w związku ze zmianą granic, w drodze porozumienia zainteresowanych Gmin. 

 

Komisje Stałe Rady w obecności 12 radnych jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

ww. projekt uchwały i skierowały go pod obrady sesji. 

 

W sprawach bieżących: 

 

W ramach niniejszego podpunktu poruszono tematy związane z organizacją życia na terenie 

Gminy Zbąszynek. 

 

Radny Marek Pych poruszył temat  pożaru, który wybuchł na terenie zakładu produkującego  

paliwo alternatywne w Dąbrówce Wlkp. Radny przekazał pisemną interpelację w sprawie. 

Pan Marek Pych  podkreślił, że mieszkańcy wsi ponownie są pełni obaw o swój byt. Radny 

zapytał o to, co jako gmina możemy zrobić w sprawie? Pan Marek Pych wyraził obawę  

o jakość warunków w jakich będą magazynowane odpady. Zapytał tym samym o to, czy 

firma wywiązuje się z obowiązku dostarczania analizy wody ze studni dwa razy do roku? 

 

Radni Jacek Woźny, Wojciech Półtorak oraz Grzegorz Bielecki opuścili wspólne 

posiedzenie Komisji Stałych Rady. 

Aktualna liczba biorących udział w posiedzeniu: 9 radnych. 

 

Odnosząc się do ww. zagadnienia Burmistrz Zbąszynka w pierwszej kolejności podkreślił, 

że bardzo ważnym aspektem w sprawie jest osiągnięcie porozumienia pomiędzy urzędem, 

mieszkańcami wsi oraz nowym właścicielem firmy. Pan Wiesław Czyczerski zaakcentował, 

że rozpoczęte niegdyś prace nad pisemnym porozumieniem powinny zakończyć się jego 

podpisaniem, tym bardziej, że ze strony nowego właściciela firmy padła deklaracja  

w zakresie osiągnięcia obopólnego kompromisu stron. Burmistrz Zbąszynka wspomniał 

tym samym o planowanych przez firmę działaniach mających na celu poprawę 

funkcjonowania zakładu oraz bezpieczeństwa na jego terenie. 

Następnie Pan Wiesław Czyczerski odniósł się do kwestii związanych z akcją ratowniczą 

związaną z gaszeniem pożaru oraz tematu kontroli obiektu przeprowadzanych przez WIOŚ, 

PSP. (Czekamy na protokoły z tych kontroli). Odpowiedzi na pozostałe pytania zostaną 

udzielone na piśmie. 

 

Reasumując Pan Marek Pych zasugerował zasadność przeprowadzenia rozmów w zakresie  

wprowadzenia całkowitego monitoringu (termo monitoringu) zakładu w Dąbrówce Wlkp. lub 

ogrodzenia terenu firmy drutem kolczastym celem poprawy bezpieczeństwa na jego terenie. 

Radny zwrócił uwagę na położenie nacisku na to, by w przypadku pożaru to firma 

zawiadamiała o zdarzeniu jednostki PSP, a nie osoby postronne. Kończąc wypowiedź Pan 

Marek Pych zwrócił uwagę na podobny problem w rejonie Depotu. W ocenie Radnego jeśli 
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za podpalenie składowiska w Dąbrówce Wlkp odpowiedzialny jest podpalacz, to podpalenie 

składowiska na Depocie mogło by być bardziej niebezpieczne dla mieszkańców przysiółka  z 

uwagi na bliskie sąsiedztwo z zabudową mieszkaniową. 

 

Podsumowując sprawy bieżące Pan Wiesław Czyczerski odniósł się do tematu 

unieważnionych przetargów na budowę ścieżek rowerowych. Burmistrz Zbąszynka 

poinformował o aktualnych działaniach w zakresie wznowienia przetargów na niniejsze 

zadania. Pan Wiesław Czyczerski zwrócił uwagę na zwiększenie kosztów zadania, z uwagi 

na wysokie wartości wskazywane w ofertach przetargowych poszczególnych wykonawców 

zgłaszających chęć przystąpienia do realizacji zadania. 

 

Ponadto Burmistrz Zbąszynka wspomniał o planach rozpoczęcia działań w zakresie 

budowy hali sportowej. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na ustawowy obowiązek złożenia 

oświadczeń majątkowych. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokołowała: 

 

Bernadetta Utrata 

 

 

Przewodniczący obrad:      

Jan Mazur 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz Zbąszynka 

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 

5. Przewodniczący Komisji 


